
Referat af bestyrelsesmøde 

Onsdag den 2. august 2023  

Til stede er     Afbud fra 

Lisa      Ina 

Lise      Allan  

Conny      Marianne 

Rikke 

1. Godkendelse af referat fra det sidste møde. 

a. Til under skrift er d. 6. juni 

2. Planlægning af næste møde samt kommende møder. 

a. Næste møde den 4/9 – 23 kl. 18:00 

b. Sommertur den 12/8 – 23  

c. Sidste dag for indkommende forslag den 16/8 

d. Afdelingsmøde den 30/8-23 

3. Afdelingsmødet. 

a. Hvor mange skal tilmeldes til spisning. 5 personer 

b. Hvornår skal vi møde den dag. Kl;17 

c. Hvad skal der skrives i vores beretning  

d. Ny dirigent Karen Rod 

4. Huset. 

a. De nye priser se nederst Hvorfor er depositum højere end lejen på 

hverdage. Hvorfor skal man betale for en børnestol når man ikke betaler for 

voksen skole. Flag må gerne være gratis til begravelser.  

5. P pladser, Legepladser og Fremtidigt afdelingsmøde 

a. Der vil være en kort gennem gang af hvor langt Rosita er. P-pladser er 

startet forfra da sagsbehandleren er gået på efterløn.  

  



6. Skrald  

Karina har svaret  

Det er 3 gode tiltag. 

• En video vil nok være bedst, da jeg tror de fleste vil se den. Budskabet kommer længere 

hvis det er pedellerne som laver en video da det er dem som står med udfordringen. 

• Flere skilte er måske 50/50 

• Et møde, der vil kun komme dem der allerede er interesseret i fællesskabet. 

Hvordan tænker i det skal udføres? 

Hvad gør vi? Rikke tager kontakt til Karina 

7. Mødet med Holmsø Der er skrevet referat 

8. Bom til brandvej Lisa går videre med det  

9. Helhedsplanen  

10. Natteravnene starter egen bestyrelse så de KUN skal gå i eget område. 

 

 

Udarbejdet af 

Conny Skov  

  



Referat af indledende dialogmøde med Holnsø 

Tidspunkt: 27.07.2023 

Tilstede: 

Lisa Pedersen formand for afdelingsbestyrelsen, Lupinvej 

Rikke Jensen, medlem af afdelingsbestyrelsen, Lupinvej 

Ulla Balle Laursen, beboer i Holmsø 

Finn Pedersen, beboer i Holmsø. 

Vibeke Harlund ansat i Holmsø. 

Referent: Vibeke Harlund 

Dagsorden: 

1. Præsentation af tilstedeværende 

2. Præcisering af husordener 

3. Fremadrettede tanker om naboskabet 

Formål: Holmsø har indbudt de tilstedeværende til et indledende dialogmøde. 

Ad 1.: Præsentation af hver enkelt. 

Tilstede er Lisa Pedersen, som er formand for afdelingsbestyrelsen, Lupinvej. Hun har 

boet på Lupinvej samt været med i bestyrelsen i en årrække. 

Rikke Jensen er medlem af afdelingsbestyrelsen, Lupinvej. Hun har ligeledes boet i en 

årrække på Lupinvej. 

Ulla og Finn præsenterer sig som beboere og fortæller om deres baggrund og interesse i 

dialogen med naboer fra Lupinvej. 

Vibeke præsenterer sig som ansat og dagligt tilknyttet Holmsø Silkeborg. 

Alle tilstedeværende er enige om en interesse i dialog og godt nabofællesskab. 

Ad 2.: Præcisering af husordener 

Mødet indledes med at snakke om parkering og gennemkørsel på solsikkevænget. Lisa 

nævner den bekymring, der hersker blandt beboere på Lupinvej ang. mangel på 

parkeringspladser. Bestyrelsen på Lupinvej arbejder på at skabe flere parkeringspladser. 

Tidligere blev arealet, hvor Holmsø nu er placereret brugt til parkeringspladser. 

Fra Holmsø’s side ønsker man mindre gennemkørende trafik på Solsikkevænget. Lisa 

vender tilbage angående idéer på den front. 

Lisa og Rikke præciserer, at der på Lupinvejs arealer ikke må færdes hunde. Vibeke 

påpeger dette (igen) overfor beboere i Holmsø med hunde og forklarer vigtigheden af at 

respektere vores naboers husorden. 

Desuden ønsker Lisa og Rikke at sandet på boldbanen bliver fjernet. Vibeke giver 

beskeden videre. 

Ad 3.: Fremadrettede tanker 

Lisa nævner muligheden for at Holmsøbeboere kan blive natteravne. 

Ulla nævner muligheden for at bidrage til lektiecafé ift. børn på Lupinvej. 

Vibeke kontakter Helhedsplanen Silkeborg i beboerhuset for at arbejde videre med nogle 

af disse tanker. 

Generelt arbejder Holmsø videre med muligheder for at møde vores naboer og have en 

god dialog med de enkelte naboer fra Lupinvej. 

 


